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sakatlar can

sıkıyor
SPoR’Da

Karşıyaka’ya
yine transfer
yasağı geldi

türkİYE’de boşanmış kişilerin 
oranı yüzde 5'e yükseldi. TÜİK 2024 yılına ait

nüfus verilerini açıkladı. Açıklanan 
verilerine göre, İzmir boşanmada ilk 

sırayı alarak, yüzde 8,09 ile Türkiye’de 
birinci şehir oldu. n 3’tE
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n koNAk ile Yeşildere Caddesi'ni bir-
birine bağlayan Konak Tüneli’nin iş-
letmesini üstlenen Büyükşehir Beledi-
yesi Ulaşım Dairesi Başkanlığı olası
bir araç yangını, kazası, arızası ve
acil durumlara anında müdahale edili-
yor. Elektrik-elektronik mühendisi,
makina mühendisi, elektrik-elektronik
tekniker ve teknisyenleri, ofis çalışan-
ları ile acil durum personeli 24 saat
sistemi ile görev yapıyor.       n 6’DA
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GAPPİ: SUAT ToKTAŞ BİR An ÖnCE SERBEST KAlmAlI

KonAK TünElİ’nDE KESİnTİSİz DEnETİm

n BAsıN davalarının
önemli ismi Avukat
Fikret İlkiz, son sü-
reçlerle ilgili bilgi
verirken, İzmir Ga-
zeteciler Cemiyeti
Başkanı Dilek Gappi
ise meslektaşları
Suat Toktaş’ın, tu-
tukluluk sürecinin
bir an önce son bul-
masını arzu ettikleri-
ni söyledi.    n 5’tE

Yazısı sayfa 3’te

Atilla KÖprÜlÜoğlu
Beni bekleme kaptan...

Yazısı sayfa 5’te

Özge GÜNErKEN
Nasıl yaşıyorlar?

Yazısı sayfa 7’de

mehmet Akif Erdoğru
İsveçli gezginler...

SPoR’Da

Özge
UYanIK

İGC BAsIn AkADemİsİ’nDe eĞİtİm BAŞVUrUlArI sÜrÜYor

TÜBa Üyesi Prof. Dr. Doğan Yaşar, temizlenmeye çalışılan İzmir Körfezi’ndeki sorunu narlıdere olarak gösterdi.
Doğan, “Kirliliğin ana kaynağı Güneybatı İleri Biyolojik atıksu arıtma Tesisi olabilir. Temiz su 
girişi olması gereken yerde su kirlenip geliyor” dedi
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Yaşar AksoY Yazdı sayfa 2’DE

n İGC Basın Akademisi Şu-
bat- Mayıs 2025 dönemi
eğitimleri  17 Şubat’ta
başlıyor. İGC Başkanı Di-
lek Gappi, sektörün ihti-
yaçlarına yönelik hazırla-
nan anket sonuçlarına
uygun olarak düzenlenen
eğitimlere tüm gazeteci-
leri davet etti.      n 5’TE

Boşanmada ilk 
sırada İzmir geliyor

EgE Sanayici ve İş İnsanları Derneği
(ESİAD) ile Ege Genç İş İnsanları Derneği

(EGİAD) arasında ortak girişimlerde
bulunmak üzere 2008 yılında imzalanan

işbirliği protokolü meyve vermeye
devam ediyor. n 4’tE

EGİAD ve ESİAD 
işbirliği güçleniyor

EgE’de binin üzerinde sarsıntıya yol açan
Kolumbo'nun dünyada benzeri görülmemiş
jeolojik süreç yaşattığı tespit edildi. ‘Paha

biçilemez’ olarak nitelendirilen özelliği bilim
insanları ‘içindeki gaz metalik altın

kristalleriyle yüklü’ diyerek açıkladı. n 3’tE

Depremlerin merkezi
altın püskürtüyor

İlİşİk fotoğrafta elinde sepeti, daha
doğrusu zembili ile birlikte Kemeraltı’nda

alışverişte gördüğümüz Halikarnas Balıkçısı Cevat
Şakir’in, “Ege denizi, İzmir Körfezi’ne girdiğine
pişmandır!..” başlıklı ilginç ve nice dersler verici

bir yazısını sunalım..

Ege Denizi, körfeze
girdiğine pişmandır
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KonaK tüneli için görevlendirilen
trafik ekipleri de 7 gün 24 saat
3 vardiya olarak görev yapıyor.

4 ekipte 7’şer personel bulunuyor.
Ulaşım Daire Başkanı Tolga Çilingir,

“Günümüz teknolojisine uygun
enerji besleme sistemi, aydınlatma,
anons, araç sayımı gibi telekontrol

sistemi mevcut. Bunlar trafiğin
aksamaması, araç, sürücü ve yolcu

güvenliği açısından da önemli
sistemler” dedi. Tolga Çilingir

korfez temizlensinkorfez temizlensinkorfez temizlensinkorfez temizlensinkorfez temizlensin
n Ağustos ayında Körfez üze-

rinde yüzen ölü balıklarla gün
yüzüne çıkan kirlilik için çö-
züm arayışları sürüyor. Uydu
görüntülerinin ortaya çıkardığı
“Açık denizden gelen tertemiz suyu,
önce kirletip daha sonra temizlemeye
mi çalışıyoruz?” sorusunu beraberinde
getirdi. TÜBA Çevre, Biyoçeşitlilik ve
İklim Değişikliği Çalışma Grubu Üyesi
Prof. Dr. Doğan Yaşar’da, İzmir Körfe-
zi'nde akıntı sorunu bulunmadığını sorunun
Narlıdere Güneybatı İleri Biyolojik Atıksu Arıt-
ma Tesisi’nde olduğunu belirtti.

n DoğAN YAşAr “İzmir Körfezi’nde su Karaburun’dan girer, güneye doğru
inmeye başlar. Urla’dan döner ve batıya doğru gelir. Tertemiz su geliyor. Alsan-
cak, Bayraklı tarafından kirlenme başlaması gerekir ama Narlıdere arıtma tesisi
kısmında da var, bunu görüyoruz. Arıtma tesislerinin doğru çalışması ve atık su-
ların doğru şekilde yönlendirilmesi gerekiyor. Mesela geçtiğimiz günlerde 85
bin ton çamur çıkarıldığı söylendi. Sorun çamuru oluşturan kirli atık sularda.
Arıtmalar çalıştırmadığı sürece bu sorundan kurtulamayız’ dedi.          n 6’DA

ArıtmA SİStEmİ doğru çAlışmAlı

Doğan Yaşar

İzmir Büyükşehir Belediyesi, Konak
Tüneli’nde yaşanabilecek kaza ve acil

durumlara hızla müdahale edebilmek için 
7 gün 24 saat kameralarla izleme yapıyor
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İzmir Büyükşehir Belediyesi, Konak
Tüneli’nde yaşanabilecek kaza ve acil

durumlara hızla müdahale edebilmek için 
7 gün 24 saat kameralarla izleme yapıyor
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